
Møtereferat
Møtet gjaldt SU Brannhaugen

Dato 11.06.24

Tidsrom 19.00-20.30

Sted Granåsen

Til stede Helle Stølan Kristoffersen - foreldrerepresentant (gikk kl 20.00)
Tuva Ottese Værnes - foreldrerepresentant
Synnøve Stenstø - ansatterepresentant (vara)
Lisbet Hansen - ansatterepresentant
Brit Vethe - avdelingsleder

Forfall Marianne Langolf Husby

Referent Tuva/Brit

Kopi til Alle foreldre

Sak 1

Godkjenning av referat og møteinnkalling

Referat 15.02.24

Sak 2

Ny åpningstid fra 01.08.24

- Åpningstid 07.00 - 16.30
- Det er nødvendig å sende ut informasjon til foresatte før ferien

Sak 3

Ny rutine ved for sent hentet barn

Rutine når barn hentes for sent

- Fra 01.08.24 vil barnehagens åpningstid og ansattes arbeidstid være den samme.
- Dette vil gi større personaltetthet gjennom dagen.
- Det kan forekomme at barn blir hentet etter stengetid, derfor har vi laget en rutine for

dette.
- Rutinen skal sikre at barna blir godt ivaretatt og at ansatte kjenner sitt handlingsrom.
- Det vil være viktig at rutinen gjøres kjent for alle foreldre ved nytt barnehageår.

https://docs.google.com/document/d/1T5bWSkm8WDrRkziQbZactD5Q0-uF_MUsptpKLGujFlw/edit#heading=h.qrxz3qla3sh6
https://docs.google.com/document/d/1XhWfIf8G8wHGnn8hUm7VPnqRCLBU6GVxy0WDehgyYzY/edit#heading=h.mxt1epymywmn


Sak 4

Ny rutine informasjon til foreldrene, jmf foreldreundersøkelsen

Rutine

- Gjennomgang av rutinen.
- Informasjonsflyt er den største utfordringen, spesielt ved fravær.
- Oversikt over vakter fungerer fint både for småbarn og storbarn.
- Det er ønskelig med bilder av ansatte også på storbarn.
- Foreldre ønsker tilbakemelding på hvilke sykdommer som går, da må det også presiseres

hva slags sykdom som er skyld i fraværet, fra foreldrene.
- Dette har også betydning for barnehagens økonomi, skyldes fraværet f.eks vannkopper er

sannsynligheten stor for at fraværet vil vedvare over flere dager. Vet barnehagen dette,
kan vi unngå å bestille vikarer ved fravær av personale.

Sak 5

Evaluering av tradisjoner

- Påskefrokosten opplevdes som veldig hyggelig både for storbarn og småbarn (barn,
foreldre og ansatte) og den var godt organisert.

- 16.mai markering. Dette er en fin tradisjon som vi gjerne vil fortsette med. Problematisk
at publikum tar bilder av barna. Barnehagen kan gi foreldre en “heads up” om dette når
det sendes ut info i Vigilo.

- Loddsalg i forbindelse med arrangement. Det gjøres ulikt på enheten. Saken tas opp igjen
til høsten slik at vi får en grundig gjennomgang før vi lander på et vedtak.

Sak 6

Barnehagens årsplan i site

- Den ser veldig fin ut og er lett å navigere i. Kan åpnes både på pc, telefon og nettbrett.
- Den skal gjøres lett tilgjengelig for foreldrene ved å ligge som lenke påmånedsbrev og på

barnehagens nettside.
- Forhåpentligvis er den ferdig til 01.08.24

Sak 7

Redusert åpningstid på inneklemt dager

- Vi ønsker ikke å redusere åpningstiden på inneklemte dager. Det kan skape forvirring og
det er dårlig reklame for barnehagen.

Sak 8

Info dri� under VM-25

- Granåsenmå ut av huset, det er ikke avklart hvor lenge. Barnehagen er i dialog med
kommunen og VM organisasjonen.

https://docs.google.com/document/d/1djM8x7H4kgRWiEI9Wmz1_UtQNzUva4J1Ogj1CNb7SD8/edit#heading=h.mxt1epymywmn


Sak 9

Evaluering av barnehagens satsningsområder

- Artig å se for oss foreldre!
- Dokumentasjonen bør gjøres tilgjengelig for foreldrene!

.


